
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2017–2018 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2018Z01136 

Vragen van de leden Kuik (CDA) en Van der Graaf (ChristenUnie) aan de 
Staatssecretaris van Justitie en Veiligheid over het bericht «Honderden 
Roma-kinderen in Nederland uitgebuit» (ingezonden 25 januari 2018). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht en bijbehorende uitzending van Nieuwsuur 
van 21 januari 2018: «Honderden Roma-kinderen in Nederland uitgebuit»?1 

Vraag 2
Heeft u kennisgenomen van het feit dat in de uitzending wordt gesproken 
over tientallen Roma-kinderen in Nederland die te maken hebben met 
mensenhandel tegenover honderden Roma-kinderen? Wat is de oorzaak van 
deze discrepantie in cijfers? Heeft de politie de werkelijke situatie van 
kinderuitbuiting onder Roma’s goed in beeld? 

Vraag 3
Is het waar dat de vorm van uitbuiting van kinderen waarbij ze onder meer 
worden ingezet voor criminele activiteiten bovengemiddeld voorkomt in de 
Roma-gemeenschap? Rechtvaardigt dit een bijzondere focus op kinderen uit 
deze doelgroep? 

Vraag 4
Kunt u aangeven hoe de kennis, expertise en ervaring van de integrale 
aanpak (project 13Oceans en de Aanpak uitbuiting Roma kinderen), zijn 
geborgd? Welke elementen uit de aanpak hebben een vervolg gekregen? Zijn 
er concrete afspraken met de betrokken ketenpartners? Is dit toereikend? 

Vraag 5
Hoe heeft de aanpak uit het project 13Oceans vervolg gekregen?2 

Vraag 6
Welke mogelijkheden ziet u om ook in Europees verband de uitbuiting van 
Roma-kinderen aan te pakken? 

1 https://nos.nl/nieuwsuur/artikel/2213064-honderden-roma-kinderen-in-nederland-uitgebuit.html
2 Kamerstuk 28 638, nr. 158
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Vraag 7
Hoe beoordeelt u het aangekaarte punt uit het interne rapport dat de 
signalering van mensenhandel bij jeugdcriminaliteit nog onvoldoende is? 
Welke verbeteringen zijn er doorgevoerd sinds het verschijnen van het 
rapport «Zicht op kwetsbaarheid» van de Nationaal Rapporteur Mensenhan-
del?3 

Vraag 8
Wat kunt u doen aan de praktijk dat Bulgaarse en Roemeense minderjarigen 
worden meegegeven aan een ««familielid»« zonder te controleren of het 
daadwerkelijk gaat om een wettelijke vertegenwoordiger? 

Vraag 9
Bent u ook van mening dat minderjarige verdachten zonder identificatiedocu-
menten en/of vaste verblijfplaats niet zonder meer mee mogen worden 
gegeven aan eventuele familieleden en/of uitbuiters die zich melden? Zo ja, 
welke weg wordt er nu gevolgd om te zorgen dat kinderen in een uitbuitings-
situatie blijven? 

Vraag 10
Welke rol is hierin weggelegd voor Jeugdzorg? Heeft Jeugdzorg voldoende 
instrumentarium om in het geval van een (mogelijke) signalering van 
mensenhandel op te treden? 

Vraag 11
Heeft de politie voldoende kennis en bewustzijn dat minderjarigen kunnen 
zijn aangezet tot strafbare gedragingen? Zo nee, welke stappen kunnen 
worden genomen om deze vorm van mensenhandel beter tegen te gaan?

3 https://www.nationaalrapporteur.nl/binaries/
nationaalrapporteurzichtopkwetsbaarheidinteractief_tcm23–34694.pdf
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